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Referat af bestyrelsesmøde for Riberhus Privatskole 

Mødet holdes i mødelokalet 
torsdag den 8. februar 2024 kl. 18.00-20.00 

 

Punkt Formål Indhold Ansvarlig 

1. Valg af mødeleder  Karsten Høy valgt 

 

Karsten Høy 

2. Fremmødte: 

 

 Indkaldte: Karsten Høy, Kasper de 

Place, Jannie Aarhus, Jannie 

Frandsen, Gitte Petersen, Tanja Kjær, 

Malene Vestermark, Stine Nikolajsen, 

Anders Hostrup, Jakob Nielsen, Berit 

Rogarth Lassen, Janne Puggaard, 

Gitte Quitzau 

Afbud: Jannie Aarhus og Stine 

Nikolajsen 

Janne 

Puggaard 

3. Godkendelse af 

referat 

 Det seneste referat godkendes og 

underskrives (januar)  

Karsten Høy 

4. Skolens økonomi At videregive vigtig 

information 

Årsregnskab 2023 

Regnskabet for 2023 er gennemgået 

og godkendt. Årets resultat er 

væsentligt større end budgetteret. 

 

Kontobalance: 

JP indhenter saldobalancen for de 

forskellige konti i slutningen af hver 

måned. 

Hvert kvartal gennemgår JP og 

revisoren skolens konti sammenholdt 

med skolens likviditet 

 

Janne 

Puggaard 

5. Nyt fra 

skoleledelsen 

At videregive vigtig 

information fra 

skolelederen.  

• Elevtal 

Skole: 315 elever, 10 ned – GQ 

forklarer baggrunden for dette 

• Ungeprofilundersøgelse 

RP s 7. – 10. klasses elever har 

deltaget i den kommunale 

Ungeprofilundersøgelse, hvor der var 

landets højeste svarprocent på 82. Vi 

modtager en samlet rapport i løbet af 

foråret. 

• Undervisningsmiljøundersøgelse 

GQ har indgået aftale med Defgo ift 

Undervisningsmiljøvurdering. Hun 

har møde med dem uge 7, hvor alt 

skal sættes op og gøres køreklar. 

• APV  

Vi havde personalemøde tirsdag d. 

6.februar indeholdende den årlige 

arbejdspladsvurdering. Det var et godt 

møde med god stemning. MIO har 

haft møde i dag, hvor dagsordenen har 

været opsamling på punkerne fra 

mødet, samt det videre arbejde med 

dem. 

Gitte Quitzau 

Janne 

Puggaard 

Berit Rogarth 

Lassen 
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• Informationsmødet d. 30.januar 

GQ afholdt informationsmøde tirsdag 

d. 30. januar. Vi havde inviteret alle 

på vores ventelister. Der var 40 

fremmødte. 

• Hjemmeside 

SkoleIT har givet et tilbud på at lave 

en ny samt hoste vores hjemmeside. 

Kasper de Place og GQ har planer om 

et møde om markedsføring. 

• Mailsystem 

Vi har stadig udfordringer med vores 

mailsystem. Fejlen ligger ved UV 

skole. Vores IT-folk arbejder sammen 

med dem for at finde løsningen. 

• MUS og indmeldelsessamtaler 

Vi har lige indkaldt til MUS-samtaler. 

Indmeldelsessamtaler til de større 

klasser er startet. 

 

6. Nyt fra formanden At videregive vigtig 

information fra 

formanden.  

 

Kasten Høy har deltaget i et 

spørgeskema vedrørende 

bestyrelsesseminar. 

 

Skelpælene på Sorsigvej: Den seneste 

melding lyder på, at det bliver 

godkendt 1. marts. 

Karsten Høy 

7. Skitur/skiklub At debattere 

skituren/skiklubbens 

fremtidige struktur 

De forskellige synspunkter vedr. 

skitur fremlægges/debatteres. 

Bestyrelsen beslutter enstemmigt at 

skolen fremadrettet trækker sig fra 

skiklubben og dermed ikke sender en 

repræsentant med. 

Gitte Quitzau 

8. Tilbud hallen 

Sorsigvej  

At tage stilling til 

indkomne tilbud 

Der er indhentet 3 tilbud på 

renovering af hallen. Tilbuddene 

gennemgås, og bestyrelsen beslutter 

sig for at gå videre med det ene tilbud. 

Derudover er der indhentet tilbud på 

el og varmestyring. Vores to pedeller 

bliver tovholdere på renoveringen. 

Janne 

Puggaard 

9. Grunden på 

Sportsvej 

At debattere eventuelt 

salg af grunden 

Bestyrelsen er enige om at sælge 

grunden på Sportsvej. Beslutningen 

tages med på forældrekredsmødet d. 

23/4 2024 

Karsten Høy 

10. Bestyrelsens 

deltagelse i 

forældremøder 

At fordele klasserne 

mellem medlemmerne 

for at gøre opmærksom 

på forældrekredsmødet 

Karsten Høy laver en liste over, hvilke 

klasser de enkelte 

bestyrelsesmedlemmer er ansvarlig for 

at videregive information om 

forældrekredsmødet. 

Karsten Høy 

11. Nyt fra ansatte At bestyrelsen 

orienteres om, hvordan 

de ansatte oplever 

hverdagen på skolen 

Lærerne:  

Det går rigtig godt, og der er en god 

stemning. 

Kvindelig lærer er sygemeldt pt 

grundet rygproblemer. 

Mandlig lærer skal sygemeldes fra d. 

11. marts og 4 uger frem grundet 

knæoperation. 

Jakob Nielsen 

Gitte Quitzau 

Berit Rogarth 

Lassen 
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Teknisk personale/rengøring: 

De har det godt. 

Rengøringsassistent er fortsat 

sygemeldt – der er sat afløser ind. 

 

SFO: 

Der er ansat en ny pædagog fra d. 1/3. 

Der er god stemning, men der har 

været en del vikarer, så personalet 

glæder sig til der kommer en fast 

pædagog 

Ser frem til førskole 

12. Nyt fra 

Støtteforeningen 

 Der har været mellemtrinsfest, og det 

var en succes. Glade børn og god 

stemning 

21. marts holdes der fællesspisning 

Jannie 

Frandsen 

13. 

Forældrekredsmøde 

2024 

At fordele opgaver 

inden og til mødet 

Forældrekredsmøde d. 23/4:  

Karsten Høy laver en aftale med en 

dirigent 

Referent vælges til næste 

bestyrelsesmøde. 

Tanja Kjær, Kasper de Place, Janni 

Aarhus på valg. 

Anders Hostrup stiller op igen som 

suppleant 

Gitte Quitzau/ 

Karsten Høy 

14. Evt. 

 

 Forældredagen med opbrækning af 

gulv er aflyst 

 

Punkter til kommende møde: 

 

Alle 

15. Bestyrelsen/ 

bestyrelse internt 

 

  Karsten Høy 

 

Tak for et godt møde       

 


